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Posėdžio vieta – Klaipėdos rajono savivaldybės posėdžių salė, Klaipėdos g. 2, Gargždai.

Posėdžio pirmininkas – Jonas Dumašius, Vietos ūkio ir kaimo reikalų komiteto

pirmininkas. 

Posėdžio sekretorė – Simona Daukšienė, Tarybos ir mero sekretoriato specialistė.

Į Vietos ūkio ir kaimo reikalų komitetą išrinkti 7 Tarybos nariai. Posėdyje dalyvauja 7

Komiteto nariai: A. Adomaitis, A. Balnionienė, J. Dumašius, L. Piaulokaitė-Motuzienė, V. Skuodas,

A. Vainius, M. Pocius.

Kvorumas yra.

Dalyvauja:

Savivaldybės įstaigų, Administracijos padalinių vadovai, kiti darbuotojai: E. Gedrimas,

V. Jasas.

DARBOTVARKĖ. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės viešųjų pirkimų veiklos aptarimo.

Pranešėjas J. Dumašius.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Prieš svarstant posėdžio darbotvarkės klausimą, Komiteto pirmininkas J. Dumašius

pasiteiravo, kokia situacija dėl Gargždų autobusų stoties statybų.

Teisės ir personalo skyriaus vedėjas V. Jasas informavo, kad iš subrangovo yra gautas

prašymas dėl sutarties kainos perskaičiavimo, sutarties kaina padidėtų apie 60 proc. Prašymas yra

vertinamas. Šiuo metu yra pasitelktas subteikėjas langų ir lauko vitrinų sudėjimo etapo užbaigimui,

užbaigus šį etapą, planuojama skelbti naują pirkimą.

SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės viešųjų pirkimų veikla. Pranešėjas J.

Dumašius.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Komiteto pirmininkas J. Dumašius priminė, kad 2022 m. kovo 24 d. vykusiame Komiteto

posėdyje buvo pateikti Klaipėdos rajono savivaldybės viešųjų pirkimų skyriui klausimai dėl viešųjų

pirkimų veiklos ir dabar bus aptariami gauti atsakymai. Viešųjų pirkimų skyriaus vedėjo prašė plačiau

pakomentuoti, kiek buvo suplanuotų projektų ir paskelbtų konkursų iš visų skyrių, kurie rengia

pirkimus.

Viešųjų pirkimų skyriaus vedėjas E. Gedrimas nurodė, kad negauna tikslios informacijos

iš kitų skyrių apie tai, kiek suplanuotų pirkimų yra neįvykdyta, tokia statistika nėra vedama, nors

projektai įtraukti į pirkimų planus.

Komiteto narė A. Balnionienė pasiūlė įvesti tvarką dėl viešųjų pirkimų inventorizacijos.

Viešųjų pirkimų skyriaus vedėjas E. Gedrimas pasisakė, kad būtų naudinga inventorizuoti

pirkimų planą ir, kad viešųjų pirkimų planavimas tūrėtų būti reglamentuotas. Akcentavo, kad Viešųjų

pirkimų skyrius turi pasirengęs pirkimų procedūrų planą, vienos procedūros yra reglamentuojamos

įstatymais, kitos procedūros, tokios kaip techninės specifikacijos parengimo ir dokumentacijos

pateikimo Viešųjų pirkimų skyriui terminas nėra reglamentuotas.
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Komiteto narys V. Skuodas išsakė nuomonę, kad Viešųjų pirkimų skyriaus veikla tūrėtų

būti reglamentuota ir kiekvienas skyrius, kuris vykdo pirkimus pateiktų informaciją ir paruoštų

techninę dokumentaciją per tam tikrą terminą, taip pat tūrėtų būti nurodyta per kiek laiko specialistas

ištaisys dokumentacijoje esančias klaidas ir pan.

Komiteto pirmininkas J. Dumašius paprašė plačiau pakomentuoti, kuris viešųjų pirkimų

etapas trunka ilgiausiai ir kas tai įtakoja.

Viešųjų pirkimų skyriaus vedėjas E. Gedrimas nurodė, kad didžiausią įtaką turi parengtos

techninės specifikacijos kokybė, jeigu dokumentai paruošti tvarkingai pirkimo procedūra trunka

įprastai, o toliau viskas priklauso nuo vokų atplėšimo ir kitų pirkimo procedūrų, kurių trukmė

reglamentuojama įstatymais. Kaip ilgai trunkantį viešųjų pirkimų etapą E. Gedrimas išskyrė

atsakymų pateikimą į tiekėjų klausimus, nes šis terminas nėra reglamentuojamas. Kitas veiksnys,

kuris įtakoja viešųjų pirkimų trukmę yra kilę tiekėjų ginčai.

Komiteto narė A. Balnionienė paantrino Viešųjų pirkimų skyriaus vedėjui, kad dalis

viešųjų pirkimų procedūrų yra reglamentuojamos įstatymais ir šių terminų pakeisti negalima, tačiau

toms procedūroms, kurių nereglamentuoja įstatymas, būtų galima įvesti vidinę terminų tvarką ir

sutrumpinti atsakymų į klausimus pateikimą.

Komiteto nariai ir Viešųjų pirkimų skyriaus vedėjas diskutavo, kurioje viešųjų pirkimų

stadijoje, nuo pirkimo paskelbimo iki pasirašymo, būtų galima sutrumpinti viešųjų pirkimų procedūrų

terminą. Akcentavo, kad būtų galima apibrėžti per kiek laiko atsakingi viešųjų pirkimų Komisijos

nariai tūrėtų parengti atsakymus į tiekėjų klausimus, tačiau reikėtų atsižvelgti į kitų skyrių pajėgumus

ir darbų krūvį.

Komiteto pirmininkas J. Dumašius prašė plačiau pakomentuoti kaip ruošiamos ir

formuluojamos konkurso sąlygos, kas jas rengia ir kam pateikia.

Viešųjų pirkimų skyriaus vedėjas E. Gedrimas atsakė, kad parengtas konkurso sąlygas

iniciatorius pateikia Viešųjų pirkimų skyriui ir, jeigu yra tikslinamų vietų, yra prašoma iniciatoriaus

papildyti konkurso sąlygas, kas taip pat įtakoja pirkimų procedūrų terminą.

Komiteto narė A. Balnionienė pasiteiravo ar yra nustatytas terminas iki kada turi pateikti

papildytas konkurso sąlygas.

Viešųjų pirkimų skyriaus vedėjas E. Gedrimas teigė, kad reglamentuoto termino nėra,

bet skyriuje vyksta komunikacija ir tariamasi per kokį terminą turi pateikti pataisymus. E. Gedrimas

akcentavo, kad daugiausia pataisymų viešųjų pirkimų dokumentuose atlieka Žemės ūkio ir

aplinkosaugos bei Statybos ir infrastruktūros skyriai.

Komiteto pirmininkas J. Dumašius pasiteiravo, kurie konkursai vyksta sparčiau ar tie,

kurie vertinami pagal mažiausią kainą ar tie, kurie vertinami pagal ekonominį naudingumą.

Viešųjų pirkimų skyriaus vedėjas E. Gedrimas atsakė, kad darbą spartina kokybiškai

parengta techninė specifikacija bei nurodė, jog konkursai, kurie vertinami pagal mažiausią kainą yra

naudingesni, nes skyrius šių pirkimų atlieka daugiau. Ekonominio naudingumo konkursai yra

sudėtingesni, kadangi plėšiami du vokai ir dėl to padaugėja atliekamų procedūrų. E. Gedrimas

pridūrė, kad jeigu dokumentai parengti kokybiškai, klausimų ir atsakymų sesija praeina sklandžiai,

tuomet tiek mažiausios kainos, tiek ekonominio naudingumo konkursai vyksta sparčiai. 

Komiteto narė L. Piaulokaitė-Motuzienė pasiteiravo ar buvo kreipiamas dėmesys į

rangovo pelno-nuostolio ataskaitą, kai buvo vykdomas Gargždų autobusų stoties statybos pirkimas.

Rangovo pelno-nuostolio atskaitoje buvo nuostolis, tačiau rangovas vis tiek laimėjo konkursą.

Viešųjų pirkimų skyriaus vedėjas E. Gedrimas atsakė, kad nebuvo kreipiamas dėmesys į

pelno-nuostolio ataskaitą, nes Gargždų autobusų stoties statybos nėra didelės vertės pirkimas.

Aptarus Klaipėdos rajono savivaldybės viešųjų pirkimų veiklą, Komiteto pirmininkas J.

Dumašius prašė Komiteto narių ir Viešųjų pirkimų skyriaus vedėjo iki kito Komiteto posėdžio
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apgalvoti įvairius siūlymus, kaip būtų galima pagerinti viešųjų pirkimų veiklą ir atsiųsti elektroniniu

paštu Tarybos ir mero sekretoriatui arba Komiteto pirmininkui.

Visi Komiteto nariai pritarė pirmininko J. Dumašiaus prašymui.

NUTARTA:

1. Aptarta Klaipėdos rajono savivaldybės viešųjų pirkimų veikla.

2. Komiteto nariams ir Viešųjų pirkimų skyriaus vedėjui iki gegužės mėnesio Vietos ūkio

ir kaimo reikalų komiteto posėdžio teikti siūlymus dėl Savivaldybės viešųjų pirkimų veiklos gerinimo

elektroniniu paštu Tarybos ir mero sekretoriatui arba Komiteto pirmininkui. 

Vietos ūkio ir kaimo reikalų komiteto

pirmininkas                           Jonas Dumašius

Posėdžio sekretorė                       Simona Daukšienė



DETALŪS METADUOMENYS

Dokumento sudarytojas (-ai) Klaipėdos rajono savivaldybė

Dokumento pavadinimas (antraštė) Neeilinio Vietos ūkio ir kaimo reikalų komiteto posėdžio

protokolas

Dokumento registracijos data ir numeris 2022-05-16 Nr. T4-6

Dokumento gavimo data ir dokumento gavimo

registracijos numeris

-

Dokumento specifikacijos identifikavimo žymuo ADOC-V1.0

Parašo paskirtis Pasirašymas

Parašą sukūrusio asmens vardas, pavardė ir pareigos Jonas Dumašius Tarybos narys

Parašo sukūrimo data ir laikas 2022-05-16 10:44

Parašo formatas Trumpalaikio galiojimo (XAdES-T)

Laiko žymoje nurodytas laikas 2022-05-16 10:44

Informacija apie sertifikavimo paslaugų teikėją EID-SK 2016

Sertifikato galiojimo laikas 2020-08-01 14:49 - 2025-07-31 23:59

Parašo paskirtis Pasirašymas

Parašą sukūrusio asmens vardas, pavardė ir pareigos Simona Daukšienė Specialistas

Parašo sukūrimo data ir laikas 2022-05-16 10:56

Parašo formatas Trumpalaikio galiojimo (XAdES-T)

Laiko žymoje nurodytas laikas 2022-05-16 10:57

Informacija apie sertifikavimo paslaugų teikėją EID-SK 2016

Sertifikato galiojimo laikas 2021-08-29 17:15 - 2026-08-28 23:59

Parašo paskirtis Registravimas

Parašą sukūrusio asmens vardas, pavardė ir pareigos Simona Daukšienė Specialistas

Parašo sukūrimo data ir laikas 2022-05-16 10:58

Parašo formatas Trumpalaikio galiojimo (XAdES-T)

Laiko žymoje nurodytas laikas 2022-05-16 10:58

Informacija apie sertifikavimo paslaugų teikėją EID-SK 2016

Sertifikato galiojimo laikas 2021-08-29 17:15 - 2026-08-28 23:59

Informacija apie būdus, naudotus metaduomenų

vientisumui užtikrinti

-

Pagrindinio dokumento priedų skaičius 1

Pagrindinio dokumento pridedamų dokumentų skaičius 0

Pridedamo dokumento sudarytojas (-ai) -

Pridedamo dokumento pavadinimas (antraštė) 2022-05-11 neeilio posėdžio dalyvių sąrašas.pdf

Pridedamo dokumento registracijos data ir numeris -

Programinės įrangos, kuria naudojantis sudarytas

elektroninis dokumentas, pavadinimas

Elpako v.20220513.1

Informacija apie elektroninio dokumento ir elektroninio

(-ių) parašo (-ų) tikrinimą (tikrinimo data)

Tikrinant dokumentą nenustatyta jokių klaidų (2022-05-16)

Elektroninio dokumento nuorašo atspausdinimo data ir ją

atspausdinęs darbuotojas

2022-05-16 nuorašą suformavo Simona Daukšienė

Paieškos nuoroda -

Papildomi metaduomenys -


